
           Avelskursen med Morgan Johnsson!! 

Äntligen kom 6Maj ,dagen för vår avelskurs med Morgan Johnsson. 

Det var ett glatt gäng som strömmade in i lokalen med stor 

förväntning om avel med shetland i bagaget. Många frågor 

besvarades under dagen och många funderingar grodde i hjärnorna på 

folket  om framtiden . Vi fick även ta del av Morgans egen statestik 

som han har tagit fram själv , som omfattar ca 3000 hingstar från 

80-talet och fram till dagens datum. Det diskuterades bla om våra 

import hingstars påverkan på den svenska aveln. Både det negativa 

och positiva effekterna av våra importer. Morgan pratade om klar 

färändring av ben & gångarter som har tyvärr visats sig på den 

negativa sidan för aveln . Morgan antydde också vikten av vårt 

tänkande kring import av hingstmaterial  för vår framtida avel .  

Ungdomarna som var som lägst i ålder 9 år satt som tända ljus och 

följde Morgan med blicken och  verkligen sög in så mycket information 

som tänkas kunde  få plats  i sina små huvuden. Dom äldre 

ungdomarna visade ett jätte stort intresse och  det verkar mycket 

lovande för framtiden inom aveln. Flera har ju som sagt redan börjat 

så smått att avla el hjälpa till i aveln så all infon var mycket varmt   

mottagen i deras öron . Lyssnarna fick lite blodad tand och ville 

utveckla genom en exteriör kurs länger fram så i skrivande stund  så 

är en planering för detta igångsatt redan . En mycket nöjd Morgan 

åkte hem efter dagens kurs med nya funderingar & tänkande från oss  

medverkande inom avelsarbeten för vår framtida shetland .  


